



ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA CELEBRADA PEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRICTE CENTRE EL DIA 27 DE GENER DE 2022.

Nº i Classe de Sessió: 1/2022. (ordinària).

Dia y hora: 27-1-2022 a las 19:30.

ASISTENTES:

PRESIDENTA

D^a. Amparo Marco Gual

VOCALS

Representants grups polítics

D^a M.^a Luisa Ribes Ferrer Grup Polític Municipal Partido Popular

Veïns designats

D^a Cielo Leiros Otero Grup Polític Municipal Ciudadanos

Representants d'associacions de veïns.

D^a Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat

D^a María Madueño Muñoz AV Plaza Constitución

D^a Teresa Salvador Bellés AV Zona Centro

REPRESENTANTS AMPAS

D^a Carmen M.^a Sarralde Edo ACPA Escuelas Pías

SECRETÀRIA

D^a Marta Mulet Vilar

Assisteix a la sessió Sr. José Luis López Ibañez, Regidor de l'Ajuntament de Castelló

D. Fernando Navarro Cueva s'incorpora a la sessió a les 19: 50 hores

La Sra. Cielo Leiros Otero abandona la sessió a les 19.55 hores



Disculpen la seua assistència Sr. Raúl Arambul Ramos, D^a Susana Fabregat Carrasquer i Sr. Jaime García Vivas.

Ordre del día.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el 29 de setembre de 2021.

2n.- Calendari projectes Districte Centre per a l'any 2022.

3r.- Despatx extraordinari

4t.- Precs i preguntes

Sent les 19 hores i 30 minuts del dia 27 de gener de 2022, sota la presidència de l'Excma. Sra. Alcaldessa de Castelló, Amparo Marco Gual, es reuneixen els senyors i senyores a dalt assenyalats en l'Edifici Menador a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal del Districte Centre, amb la meua assistència com a Secretària Delegada per a donar fe de l'acte.

Comprovat el "quòrum" d'assistència, per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el 29 de setembre de 2021.

No presentant-se objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat.

2n.- Calendari projectes Districte Centre per a l'any 2022.

S'acorda ajornar el tractament d'aquest punt fins a l'arribada del Sr. Navarro.

3r.- Despatx extraordinari

No hi ha assumptes a tractar.

4t.- Precs i preguntes

S'inicia un torn de paraula entre les persones presents.

La Sra. Madueño denuncia continus actes de vandalisme en la Plaça Constitució, i sol·licita la instal·lació de cambres que puguin millorar la situació.

La Sra. Marco assenjala la dificultat d'ordenar aquesta plaça, que presenta una estructura que no resulta facilitadora, en tractar-se d'un espai tancat. Indica que l'equip de govern municipal està estudiant aquest tema i s'estan buscant solucions ateses les necessitats manifestades pel veïnat en les reunions que s'han mantingut amb aquest objecte. S'analitzarà el permetre l'accés únicament als vehicles de les persones residents. D'altra banda, comunica que s'ha sol·licitat una ajuda de 18 milions d'euros per a l'adequació de la "ametla central" de la ciutat, que contempla la plaça Constitució, així com el carrer Asensi. Es pretén amb aquesta ajuda la millora de les condicions de les vies de la zona centre de la ciutat.



La Sra. Roig planteja la necessitat de millorar la neteja dels carrers Trinidad i Vera. Denúncia que es deposita el fem durant les primeres hores del dia i que els contenidors estan bruts i vells. Proposa la implantació d'un servei de recollida al matí.

Sobre aquest punt, la Sra. Salvador indica que és necessari el control dels horaris en els quals els establiments de restauració depositen el fem. El Sr. Navarro comunica que en breu l'equip d'educació mediambiental començarà a treballar sobre aquest punt amb les xicotetes fruiteries i altres comerços d'aquest tipus. La Sra. Marco assenyala que el Pla Normatiu aprovat per l'Ajuntament contempla l'Ordenança de Residus, que desenvolupa tant l'aspecte educatiu com el vessant sancionador.

La Sra Roig sol·licita que es reconsideri la nova il·luminació d'aquesta ciutat, que en determinades zones és excessiva i en altres resulta insuficient. Les Sres. Leiro i Ribes donen suport a aquesta proposta. La Sra. Ribes indica la sensació d'inseguretat que genera en la ciutadania l'escassa il·luminació. El Sr. López assenyala que el canvi en les lluminàries obeeix a la necessitat de respectar un nombre màxim de lúmens, però indica que es procedirà a l'estudi d'aquest assumpte, fonamentalment a la Porta del Sol i en la resta de la zona centre.

La Sra. Ribes pregunta sobre el projecte de remodelació de la Plaça de la Pau. Planteja que l'estil previst pot resultar inadequat i hauria d'adaptar-se a l'entorn arquitectònic de la plaça. El Sr. López assenyala que el projecte que s'ha difós no és definitiu, i que l'única cosa que s'ha determinat de manera clara és que el paviment serà de material ceràmic imitant pedra.

Sobre aquest assumpte, la Sra. Marco explica que la remodelació d'aquesta plaça obeeix a la idea d'unificar els diferents tipus de paviment que existeixen en aqueixa zona, donant uniformitat a jardineres i altres elements de mobiliari urbà, utilitzant com a element comú la ceràmica. Assenyala que es pretén la millora de l'accessibilitat i que es respectaran els elements vegetals existents.

La Sra. Ribes sol·licita que s'atenga les necessitats de les persones majors en el disseny del mobiliari urbà, i es refereix en concret als bancs. Apunta la inconveniència d'utilitzar materials ceràmics que resulten incòmodes. Defensa que els actuals bancs d'aquesta plaça resulten adequats.

Es pregunta sobre l'instal·lació de punts de càrrega elèctrica per als vehicles. La Sra. Marco respon que aquests punts no estaran en la plaça.

La Sra. Ribes i la Sra. Roig plantegen els possibles problemes que pot generar la col·locació d'una font en la plaça, considerant que en experiències anteriors s'ha demostrat que el vent provocava efectes no desitjats. El Sr. López comenta que aquesta idea obeeix a les propostes realitzades pels menors de ciutat, que han aportat idees al disseny d'aquest espai, en el marc de les actuacions que contempla el projecte "Castelló, ciutat amiga de la infància".

Per a concloure amb aquest tema, el Sr. Navarro indica que únicament s'ha redactat una proposta, i que des de la Junta i el Consell del Districte Centre es podran canalitzar els suggeriments que s'estimen convenients. La Sra. Roig sol·licita un panell informatiu perquè la ciutadania pugui realitzar aportacions.

A les preguntes formulades sobre el PIRECAS, el Sr. Navarro contesta que el paquet d'inversions està sent objecte de tramitació.

Les persones presents acorden ajornar el punt 2n de l'ordre del dia per a una pròxima reunió.

S'agraeix a la Sra. Alcaldessa la seua assistència i la seua disposició a escoltar la ciutadania.



I sent les 20 hores i 35 minuts de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, la Sra. Presidenta alça la sessió, de tot això, com a Secretària en dono fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta.

